



Texaco Petroleum  
Development Company

Representative Office in the USSR: 69 Novocherjomushkinskaya St  
Moscow 117418 USSR  
Telephone: 332 5552  
Fax: 332 5576

September 5, 1991

Mr B N Yeltsin  
President of the RSFSR  
Krasnopresnenskaya Nab 2  
Moscow 103274

*Взято  
копирование  
Рыж 21-9-91*

Dear President Yeltsin:

Mr Peter I Bijur, President, Texaco Europe, and Mr Harold D Zimmerman, President, Texaco Petroleum Development Company, will visit Moscow over the period September 18 through 20, 1991, and would greatly appreciate meeting with you at your convenience over this period.

During this meeting they would like to bring you fully up-to-date with Texaco's business activities in the Russian Federation, especially those in the Arkhangelsk region, Nizhni Novogorod and Moscow, and to benefit from your advice on these joint projects.

Please advise the undersigned whether your schedule will permit you to meet with Mr Bijur and Mr Zimmerman, also advising the date, time and location of this meeting.

Very Truly Yours

  
Michael J Slater  
Vice-President

N2938

БН & лъцигу

|                                   |          |
|-----------------------------------|----------|
| 54492                             | 12.09.91 |
| Администрация<br>Президента РСФСР |          |
| Время выдачи: 14:51:30            |          |

03.АПР 1995 \* 2000

Неофициальный перевод.

5 сентября 1991 г.

Господину Б.Н.Ельцину  
Президенту РФСР  
Краснопресненская набережная дом 2  
Москва 103274

Уважаемый Президент Ельцин:

Президент компании ТЕКСАКО ЕУРОУП господин Питер Бижур и Президент компании ТЕКСАКО ПЕТРОЛЕУМ ДЕВЕЛОПМЕНТ КОМПАНИ господин Гарольд Зиммерман посетят Москву в период с 18 по 20 сентября 1991 года и они были бы чрезвычайно признательны Вам, если бы Вы смогли встретиться с ними в удобное для Вас время в этот период.

Во время этой встречи они хотели бы представить Вам полную картину деловой активности компании ТЕКСАКО на сегодняшний день в Российской Федерации, в особенности в Архангельской области, Нижнем Новгороде и Москве, а так же выслушать Ваши пожелания по этим совместным проектам.

Пожалуйста, сообщите позволит ли Ваша занятость встретиться Вам с господами Бижуром и Зиммерманом и если да, то дату, время и место встречи.

Искренне Ваш

Майкл Слейтер  
Вице-Президент

050934 09.09.91

2938/24